
PROTOKÓŁ NR 26/11

z posiedzenia Komisji: Budżetu, Planowania i Finansów  

oraz Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 8 listopada 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz– Przewodnicząca Komisji,

2. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma, 

6. Adam Bierowski,

7. Mariusz Kubiak,

8. Zbigniew Mazurak,

9. Paweł Pituch,

10. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Maria Zielińska, Krzysztof Kapała, Zbigniew Piątek.

Zaproszone osoby:

11. Mirosław Górecki,

12. Agata Żorniak,

13. Andrzej Machnica,

14. Ewa Wielgus-Kucuk,

15. Anna Perłowska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wyjaśnienie do projektu uchwały w/s zmian w budżecie wieloletniej prognozy inwestycyjnej.

3. Omówienie projektu uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej M. Kowary na 2011 r.

4. Przedstawienie  przez  P.  Dyrektor  ZEZK-u  projektu  budżetu,  zadań  i  projektów 

inwestycyjnych planowanych na 2012 rok.

5. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie obu komisji otworzył Przewodniczący P. Artur Wrona.

Ad. 2 Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kowary, omówiła 

Pani Skarbnik oraz Pan Burmistrz.

Zmiany WPF dotyczą przyznania dofinansowania na projekt pn. „Śladami górnictwa kowarskiego – ścieżka 

edukacyjna  i  obchody  dnia  Św.  Barbary  w  Kowarach”.  Projekt  został  złożony  w  ramach  Funduszu 

1



Mikroprojektów  Nisa  –  Nysa  Programu  Operacyjnego  Współpracy  Transgranicznej  Republika  Czeska  – 

Rzeczpospolita Polska 2007-2013.

Koszt całego projektu opiewa na kwotę 71.658 zł z czego 20 tysięcy zaplanowane jest na 2011 rok a 51.658 zł  

na 2012 rok.

Pan Wrona spytał o promocję i jej przebieg. Pan Burmistrz wyjaśnił wszystko.

Radny Pan Mazurak złożył wniosek formalny o to by radni byli informowani o przygotowywanych wnioskach 

przez  Dział  Promocji  Miasta  na  co  drugim  posiedzeniu  R.  M.  Za  wnioskiem  P.  Mazuraka  głosowało  7  

radnych, 2 się wstrzymało.

Ad.  3  Zmiana  w  budżecie  na  rok  2012  dotyczyła  również  kwoty  20  tys.,  przesunięcia  między 

paragrafami  na  wniosek  Kierownika  Biura  Promocji,  Rozwoju  i  Przedsiębiorczości  w  związku  z  decyzją 

Euroregionalnego  Komitetu  Sterującego  (EKS)  o  przyznaniu  dofinansowania  na  projekt  pn.  „Śladami 

górnictwa kowarskiego – ścieżka edukacyjna i obchody Św. Barbary w Kowarach”.

Projekt tej uchwały zaopiniowano pozytywnie (jednogłośnie).

Ad. 4 Dyrektor ZEZK-u Pani Perłowska omówiła szczegółowo projekt zadań i inwestycji na 2012 rok.

Na temat stawek podatkowych trwała dyskusja, nie podjęto żadnych wiążących decyzji. Na prośbę P. 

Wrony, Pani Ewa Kucuk zrobiła symulację przy wzroście podatku o 1%. Suma jaka wpłynęłaby do budżetu to 

36.052 zł przy proponowanym wzroście 4,2% byłoby to 166.743 zł.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała:                                                                                                           Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                          Budżetu, Planowania i Finansów;

                                                                                                                                       Gospodarki Komunalnej
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